
Záznam z rokovania komisie dopravy a informa čných systémov MsZ 
zo dňa 24.1.2012 

 
 
Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 19:00 h , v miestnosti č. 107/2 v budove 
Primaciálneho paláca. 
 
Prítomní : Mgr. Jozef Uhler, Ing. Katarína Augustinič, Ing. Martin Borguľa, Radovan Jenčík, 
                 JUDr. Ivo Nesrovnal, Ing. Jarmila Tvrdá, plk. Ing. Ivan Lechner, Jozef Drahovský 
 
Ospravedlnil sa:   - 
Neprítomní :         -  
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Jozef Uhler. Prítomných oboznámil 
s programom rokovania. 
 
Program rokovania :  
 
1. Kontrola záznamu KDIS zo dňa 30.11.2011 
2. Verejné obstarávanie Nového plánu dopravnej obslužnosti mesta Bratislavy. 
3. Dopravná politika parkovania. 
4. Monitorovanie kvality dopravného prúdu na území hlavného mesta Bratislavy. 
5. Návrh na zapojenie sa do projektu „ Nástroje udržateľného plánovania pre moderné 

mestá a ich občanov“.  
6. Vozidlový park DPB, a.s. Súčasný stav a návrhy na jeho obnovu v rokoch 2012-2014. 
7. Návrh plánu činnosti KDIS pre rok 2012. 
8. Rôzne. 
 
Hlasovanie  :     prítomní : 7           za : 7        proti: 0          zdržal sa:             nehlasoval: 0  
 
Program komisie bol odsúhlasený.    
 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu zo d ňa 30.11.2011 
 
K záznamu z rokovania komisie zo 30.11.2011 neboli žiadne pripomienky. 
 
 
K bodu 2 
Verejné  obstaranie Nového plánu dopravnej obslužno sti mesta Bratislavy 
 
Materiál uviedol spracovateľ Ing. Miroslav Borišinec. Po obsiahlej diskusii prítomní hlasovali 
o doplnení a zmene predloženého návrhu  uznesenia v nasledovnom znení. 
 
Uznesenie:  
 
Komisia dopravy a informačných systémov pri MsZ po prerokovaní návrhu na verejné 
obstaranie   

odporú ča  
 

vypísať výberové konanie na zhotoviteľa Nového plánu dopravnej obslužnosti podľa 
predloženého návrhu Zmluvy o dielo s tým, že navrhuje : 
 



1. doplniť v názve verejného obstarávania skratku MHD z dôvodu jednoznačného 
určenia druhu dopravnej obslužnosti, 

2. doplniť v špecifikácii predmetu zmluvy  spôsob odovzdania dokumentácie tak, aby 
bolo jednoznačne  určené, že časť dotýkajúca sa realizácie, spracovania, 
vyhodnotenia a zdokumentovania prieskumov bude objednávateľovi odovzdaná ako 
samostatná ucelená časť a oddelená od častí navrhovania, spracovania, 
vyhodnotenia dopravno-prepravných a ekonomických účinkov pri realizácii  návrhu 
a odovzdaná aj v prípade, ak by z nejakých objektívnych  príčin nedošlo 
k spracovaniu, resp. realizácii návrhu Nového plánu dopravnej obslužnosti mesta 
Bratislavy MHD,   

3. čl. III ods.10 zmluvy o dielo viazať výšku doplatku k cene diela na objem úspory 
finančných prostriedkov poskytovaných z rozpočtu mesta na bežné výdavky 
prevádzky MHD dopravcovi namiesto navrhovaného viazania na úsporu priamych 
prevádzkových nákladov dopravcu,  

4. doplatok k cene diela určiť hodnotou 3 % z ročnej úspory finančného príspevku z 
rozpočtu mesta na MHD, ktorý bude zhotoviteľovi vyplatený v každom roku počas  
nasledujúcich  troch  rokov po realizácii Nového plánu dopravnej obslužnosti mesta 
Bratislavy MHD (celkom 3x).  

 
Hlasovanie  :     prítomní : 7           za : 7        proti: 0          zdržal sa:  0          nehlasoval: 0  
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
  
 
K bodu 3  
Dopravná politika parkovania 
 
 
Uznesenie : 
 
Komisia dopravy a informačných systémov prerokovaní materiálu  
 
 

odporú ča 
 
 

Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy 
 
1. Zobrať na vedomie  
      spracovanie materiálu Dopravná politika parkovania 
 
2. Odporúčať  

primátorovi hlavného mesta SR Bratislavy 
2.1. rokovať s mestskými časťami o príprave pilotných projektov a doplnení Dopravnej      
       politiky parkovania, 
2.2. vypracovať konečné znenie Dopravnej politiky parkovania v spolupráci s mestskými   

časťami, 
2.3. pripraviť a vypísať verejné obstarávanie na výber zhotoviteľa prevádzkového 
       a zúčtovacieho systému parkovania a potrebnej technológie IV M zariadení  
       a kontrolných zariadení na dodržiavanie predpisov, 
2.4. pripraviť rozvoj spoločnosti Mestský parkovací systém, s.r.o. s poverením 
       komplexných činností pre parkovací systém mesta Bratislavy, 
2.5. pripraviť nároky na Mestskú políciu a nový personál kontroly a inšpektorov 
 

 



3. Žiadať  
primátora hlavného mesta SR Bratislavy 
predložiť na ďalšie Mestské zastupiteľstvo postup prác na realizácii Dopravnej politiky 
parkovania.  

 
Hlasovanie  :     prítomní : 7           za : 7        proti: 0          zdržal sa:  0          nehlasoval: 0  
 
Uznesenie  bolo prijaté. 
 
 
K bodu 4 
Monitorovania kvality dopravného prúdu na území hla vného mesta Bratislavy 
 
 
Stanovisko : 
 
Komisia dopravy a informačných systémov prerokovaní materiálu  
 

odporú ča 
 

Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy 
 
1. Schváliť 
Realizáciu Monitorovania kvality dopravného prúdu na území hlavného mesta Bratislavy 
 
2. Poveriť  
primátora hlavného mesta SR Bratislavy 
vypísaním verejnej súťaže Monitorovania kvality dopravného prúdu na území hlavného 
mesta Bratislavy 
 
Hlasovanie  :     prítomní : 4           za : 4        proti: 0          zdržal sa:  0          nehlasoval: 0  
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
K bodu 5 
Návrh na zapojenie sa do projektu „Nástroje udržate ľného plánovania pre moderné 
mestá a ich ob čanov“ 
 
Stanovisko : 
 
Komisia dopravy a informačných systémov prerokovaní materiálu  
 

odporú ča 
 

Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy 
 

splnomocni ť 
 
primátora hlavného mesta SR Bratislavy v prípade schválenia žiadosti o poskytnutie pomoci 
k podpísaniu Dohody o grante.   
 
 
Hlasovanie  :     prítomní : 4          za : 4        proti: 0          zdržal sa:  0          nehlasoval: 0  
 
Stanovisko bolo prijaté. 



K bodu 6 
Vozidlový park DPB, a.s. Sú časný stav a návrhy na jeho obnovu v rokoch 2012-201 4 
 
Stanovisko:  
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní 
 

berie na vedomie 
 
predložený materiál o vozidlovom parku, jeho súčasnom stave a návrhov obnovy v rokoch 
2012-2014    
 
K bodu 7 
 
Návrh plánu činnosti KDIS pre rok 2012 
 
Vzhľadom na to, že v čase prerokovávania návrhu plánu boli prítomní len traja členovia 
komisie je  tento bod presunutý na nasledujúce rokovanie komisie.    
 
K bodu 8 
 
Rôzne 
 
V tomto bode neboli žiadne podnety a pripomienky k náplni činnosti komisie. V rámci 
diskusie boli vznesená požiadavka pourgovať prístup do GIS magistrátu pre plk. Ing. 
Lechnera a p. Drahovského. 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                  Mgr. Jozef Uhler, v.r. 
                                                                                                    predseda komisie  
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal : Ing. Miroslav Borišinec   
               v zastúpení tajomníka komisie 
 
 
 
V Bratislave  25.1.2012  


